
  یک کارگردان تئاتر گفت: چون 
کسی که سرمایه می گذارد خواهان 
بازگشت آن است به همین دلیل 
سرمایه گذاران روی تئاتر ریسک 
نمی کنند. مجید جعفری در پاسخ 
به اینکه چرا خیلی سال است در 
سینما و تلویزیون نبوده است، بیان 
داشت: حرفه اصلی ام تئاتر بوده 
است. تا ۸ سال پیش کار می کردم 
و آخرین آن »زکریای رازی« بود 
که در تالار وحدت اجرا شد. اتفاقا 
کار خیلی خوبی هم شد و بعد از آن 
هم تلاش کردم که چند کاری که 
در دست اجرا داشتم را روی صحنه 
ببرم می خواستم پیش تولید آنها را 
بروم و طراحی هایش را انجام داده 
بودم اما شرایط به گونه ای شد که 
نمی شد کار کرد. وی در گفت وگو 
با »ایرنا« افزود: برخلاف آنچه باید 
در تئاتر رخ دهد دائما باید به فکر 
اقتصاد آن بود. وقتی برای کاری که 
با فکر و اندیشه سروکار دارد باید در 
بادی امر مدام به فکر این باشید که 
چگونه می توان به بازگشت سرمایه 
رسید، چگونه می توان کار کرد؟ 
وی ادامه داد: قبلا سرمایه ام تماما 
عشق بود؛ عشق به هنر، زیبایی، 
محتوای عالی و این که تو نوعی نگاه 
داشتی که می خواستی با دیگران 
تقسیمش کنی. امروز همه اینها را 
داری و پخته هم شده ای و می دانی 
چه می خواهی و باید چه بگویی 
و چگونه بگویی اما باید فکر کنی 
که آیا کار به لحاظ مادی شدنی 
است یا خیر؟ این بازیگر تصریح 
سرمایه  کسی که  چون  کرد: 
می گذارد خواهان این است که 
این سرمایه اش بازگردد؛ به همین 
دلیل ریسک این را نمی کنند که 
روی تئاتر سرمایه گذاری کنند. 
دولت هم گرفتاری های دیگری 
دارد و به فکر چیزهای دیگری است؛ 
چیزهایی که لزوما با فرهنگ و هنر 
سروکار ندارد. جعفری خاطرنشان 

کرد: این در حالی است که دولت 
هرکاری که بخواهد انجام دهد باید 
فرهنگسازی کند؛ اگر بخواهیم 
درباره هستی و دنیا و گذشته ها، 
بزرگی خدا، بزرگی انسان حرف 
بزنیم باید مقدمه چینی بسیاری 
داشته باشیم. در نهایت همه چیز به 
این سمت می رود که برای اجرای 
یک نمایش باید اول حساب و کتاب 
سرمایه را داشته باشم و بعد فکر 
کنم که چه می خواهم بگویم و در 

این روند افسرده می شوم. 
 بهفقرعادتکردهایم

 بازیگر نمایش مکبث )حسین 
فرخی ۱۳۸۱( ادامه داد: ما به فقر 
عادت کرده ایم چرا که همواره نوعی 
قناعت در زندگی ما هنرمندان 
با  است. کسی که  داشته  وجود 
قناعت زندگی کند و روحیه قانعی 
داشته باشد سلطان و پادشاه است 
و هرگز برای امورات زندگی نیازمند 
نمی شود. برای گذران زندگی خیلی 
کارها می شود کرد مثلا تدریس 
کردن چنانچه در دانشگاه درس 
هم می دادم و البته آموزشگاهی 
را درست کرده بودم که تعطیل 

شد. این هنرمند ادامه داد: کار ما 
عمل است. آفرینش هنری خودش 
خود را تعریف می کند و عملی است 
که باید اتفاق بیفتد. زیبایی را باید 
دید و شما هر مفهوم مجردی را 
باید به وضعیت عینی بدل کنید و 
خروجی آن باید مشاهده و لمس 
و شنیده و دیده شود. وقتی این 
اتفاق نیفتد چکاری می شود کرد؟ 
بازیگر سریال تلویزیونی شمارش 
معکوس )محرم زینال زاده ۱۳۷۴( 
در پاسخ به این پرسش که طی چند 
سال گذشته آیا کاری کرده است، 
گفت: بله شده است و یکی را انجام 
دادم. نقشی در شبکه مخفی زنان 
)افشین هاشمی ۱۴۰۱( داشتم 
که نقش پررنگی نبود اما خوب بود؛ 
در واقع حضورم در این سریال هم 
به این دلیل بود که دوستانم آنجا 
بودند و وقتی از من خواستند حضور 
یابم نتوانستم نه بگویم. وی افزود: به 
لحاظ فیزیکی می توانم کار کنم اما 
به لحاظ روحی دوست ندارم بازی 
کنم، غصه می خورم، چرا که فکر 
می کنم روش ما در جایی غلط است 
و نوع برخورد ما با مقولات فرهنگی 

و هنری ایرادی دارد که دیگران 
از ما جلو می زنند. سینماهای ما 
یکی یکی تعطیل می شوند برای 
این که به آن رسیدگی نشده است. 
یادم هست زمانی فیلم به امارات 
می دادیم که در کپر با دوربین های 
پیش پا افتاده نمایش می دادند 
دستگاه های امروز ما همان است که 
آن زمان داشتیم اما در امارات هر ۶ 
ماه یکبار تمام سیستم فیلم عوض 
می شود، آنها پیشرفت کردند و 
فیلم  بازیگر  شدیم.  متوقف  ما 
سینمایی بی خداحافظی )احمد 
امینی ۱۳۹۰( اظهار داشت: ترکیه 
سریال های ما را نشان می داد و امروز 
سریال هایش را در جهان نمایش 
می دهد.جعفری یادآور شد: کارها، 
نقش و پولش خوب است اما سناریو 
ندارد. من اگر بخواهم بازی کنم باید 
بدانم که چه کنم. شخصیت راه و 
روش دارد و خلق کردن و به نمایش 
گذاشتن این شخصیت راه دارد. چرا 
اجازه داده می شود کسی فیلم بسازد 
آن هم در حالی که سناریواش آماده 
نیست اما به دیگرانی که سناریوشان 
آماده است اجازه نمی دهند فیلم 
تلویزیونی  فیلم  بسازند؟بازیگر 
کیمیا )احسان صادقی ۱۳۹۲( در 
پاسخ به این پرسش که از میان 
کارهایش کدام را بیشتر دوست 
دارد بیان کرد: کارهایی که در تئاتر 
کارگردانی کرده ام حتی یک دانه 
نیست که دوستش نداشته باشم 
چون همه را با عشق انتخاب کرده 
ام و از سوفکل، آشیل، شکسپیر، 
آرتور میلر و یوجین اونیل تا نمایش 
نامه های ایرانی و یا چیزی که 
خودم می نوشتم و کار می کردم 
را با عشق انتخاب و کار می کردم 
و باور و فکر برایشان داشتم.وی 
افزود: حرفه من بازیگری در سینما 
و بازی و کارگردانی تئاتر است و به 
 همین دلایل کمتر سراغ تلویزیون 

می روم.
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 سینما هوای تازه 
می خواهد

 تذکر جمشید مشایخی را 
جدی بگیریم

تخت  روی  مشایخی  جمشید   
بیمارستان هم به فکر بیکاری همکارانش 
بود و متاسف بود که گاهی حتی برای 
انتقادی سازنده مجال نداریم. غروب 
سیزدهمین روز فروردین سال ۱۳۹۸ 
هنوز مردم در کار سیزده به در و در حال و 
هوای نوروز بودند که خبر رسید جمشید 
مشایخی از دنیا رفت. جایگاه هنری و 
تاثیرگذاری او در فرهنگ و هنر کشور 
بی نیاز از یادآوری ماست ولی آنچه در 
این نوشتار به آن توجه داریم، دغدغه این 
هنرمند برای همکارانش است. مشایخی 
تابستان سال ۹۷، چند ماه پیش از سفر 
ابدی اش مدتی در بیمارستان تحت درمان 
بود و در آن مقطع هنرمندان زیادی به 
دیدارش رفتند. »ایسنا« هم همان زمان به 
عیادتش رفت و او بدون هیچ گونه مقاومتی 
در برابر دوربین تلفن همراه ما حاضر شد 
و درخواست هایی را برای بهبود وضعیت 
زندگی عموم مردم بیان کرد. مشایخی 
در آن روز گرم تابستانی در اندیشه آینده 
کاری همکاران خود بود؛ همکاران جوان و 
البته پیشکسوتش. او نگران بیکاری آنان 
بود و هیچ خبر نداشت چند سال دیگر 
عفریت کرونا و بعد هم شرایط اجتماعی 
مشکلات  کوله بار  چگونه  اقتصادی  و 
همکارانش را سنگین تر می کند. حالا 
که نزدیک ۵ سال از آن دیدار می گذرد، 
هیچ هم بد نیست تا دغدغه آقای بازیگر 
را یک بار دیگر یادآوری کنیم: »تعداد 
زیادی از هنرمندان ما که واقعا در عرصه 
است،  شده  شناخته  وجودشان  هنر 
بیکارند. دلیل آن هم این است که همه جا 
باندبازی شده است. متاسفانه شرایطی هم 
ایجاد شده که انتقادی که سازنده باشد 
هم نمی توانیم داشته باشیم. بگذارید از 
من دلخور شوند، من هنر را رها می کنم 
و می روم اما واقعا خیلی از بچه ها الان 
بیکار هستند. زیبایی ظاهری نمی تواند 
تنها دلیل موفقیت باشد و الان زمانی 
است که باید جوانانی که کاربلد هستند، 
دورهم جمع شوند و باهم همکاری کنند تا 
بتوانند این ممکلت و هنرش را به جهانیان 
نشان دهند. فقط باید حواس مان باشد که 
مشکلات را به گردن جوانان یا پیشکسوتان 
نیندازیم زیرا که همه ممکن است دچار 
خطا و اشتباه شوند. من وظیفه دارم این 
حرف ها را بزنم تا شاید کسانی پیدا شوند 

که این حرف ها را بشنوند.

مجیدجعفری:

سرمایهگذارانرویتئاترریسکنمیکنند

روسیه:
  در شورای امنیت بی طرفانه عمل خواهیم کرد

   منابع محلی با اشاره به ثبت ۲۵۷۹ مورد آتش سوزی 
و ۳۱۶ حمله به ساختمان های دولتی در اعتراض به قانون 
اصلاحات بازنشستگی رئیس جمهور فرانسه، این اعتراضات 
را بی سابقه توصیف کردند. به گزارش مهر، ژرارد درمنن 
وزیر کشور فرانسه با اشاره به اعتراضات شهروندان این 
کشور به قانون جنجالی اصلاحات بازنشستگی دولت 
ماکرون، از وقوع ۲ هزار و ۵۷۹ آتش سوزی و ۳۱۶ حمله 
به ساختمان های دولتی خبر داد. وی در گفت وگو با 

هفته نامه ژونال دو دیمانش ضمن اظهار تأسف از شرایط 
حاکم بر فرانسه، اظهارداشت: افزون بر یک هزار نیروی 
مجری قانون و آتش نشان در ۲ هفته گذشته در جریان 
اعتراضات علیه اصلاحات بازنشستگی مجروح شده اند. 
وی بدون اشاره به تعداد زخمی ها در بین تظاهرکنندگان 
ادامه داد: در مجموع از ۱۶ مارس )۲۵ اسفند( یک هزار 
و ۹۳ پلیس، ژاندارم و آتش نشان مجروح شده اند وزیر 
کشور فرانسه مدعی شد: وقتی خشونت گرایان، اراذل 

و اوباش و افراط گرایان چپ درگیر می شوند، وظیفه 
پلیس است که بگوید بس کنید. وی اظهارداشت: من از 
تسلیم شدن در برابر تفکر تروریسم چپ افراطی که سبب 
واژگونی ارزش هاست، امتناع می کنم. در حالی که اتهام ها و 
گزارش ها از خشونت پلیس این کشور در جریان تظاهرات 
هفته های اخیر رو به افزایش است، وزیر کشور فرانسه 
مدعی شد: دست من هیچگاه برای کسانی که به یونیفرم 
خود بی احترامی می کنند نلرزیده است. وی یادآوری کرد 
که در سال ۲۰۲۱ میلادی ۱۱ پلیس و سال پیش از آن 
۱۰۱ نیروی مجری قانون به دلیل استفاده نامتناسب از زور 

مجازات شده بودند.

»ماکرون« زیرتیغ اعتراضات

بیـــن المـــلل
 

 
گــــــزارش

  اردوغان سند عضویت فنلاند 
در ناتو را امضا کرد

 رجب طیب اردوغان عضویت کشور اروپایی فنلاند در 
ائتلاف نظامی ناتو را پس از تصویب پارلمان ترکیه امضا کرد. 
به گزارش مهر به نقل از ینی شفق، چند رسانه ترکیه گزارش 
دادند که »رجب طیب اردوغان«، رئیس جمهور این کشور 
تصمیم پارلمان برای تصویب عضویت فنلاند در ناتو را تایید 
و امضا کرده است. تصمیم نهایی رئیس جمهور ترکیه در 
روزنامه رسمی این کشور منتشر شده است. پارلمان ترکیه 
تصمیم گرفت عضویت فنلاند در ناتو را تصویب کند. پیش از 
این کمیسیون روابط خارجی پارلمان ترکیه لایحه مربوط به 
پیوستن فنلاند به ناتو را به اتفاق آرا تصویب کرده بود. امضای 
اردوغان پایان دهنده روند طولانی مدت تائید عضویت فنلاند 
در ناتو توسط آنکارا است که از تابستان گذشته در حال 
بررسی است. طبق قوانین ترکیه، اردوغان تا ۱۵ روز فرصت 
داشت تا این تصویب نامه را امضا کند. ترکیه همچنین باید 
سند تایید عضویت فنلاند در ائتلاف ناتو را به دفتر این ائتلاف 
نظامی در واشنگتن دی سی، جایی که سند اصلی ناتو از سال 
۱۹۴۷ در آنجا نگهداری می شود، تحویل دهد. زمانی که سند 
موافقت ترکیه برای عضویت فنلاند در ناتو در اختیار وزارت 
خارجه آمریکا قرار گرفت، فنلاند یکی از کشورهای عضو ناتو 
خواهد بود. ترکیه هنوز اعلام نکرده است که آیا قصدی برای 
تائید درخواست مشابه سوئد در ناتو که همزمان با درخواست 
فنلاند ارائه شده بود، دارد یا خیر، اما به نظر می رسد که این 
تصمیم قبل از انتخابات ترکیه در اواسط ماه می اتخاذ نخواهد 
شد. فنلاند و سوئد با کنار گذاشتن دهه ها عدم تعهد نظامی، 
در ماه می سال ۲۰۲۲ میلادی رسما درخواست پیوستن به 
ناتو را مطرح کردند. با این حال، ترکیه، یکی از اعضای قدیمی 
ناتو، از دو کشور شمال اروپا درخواست کرد تا علیه گروه هایی 
مانند پ. ک .ک و گولن اقدامات مشخصی انجام دهند. در ماه 
ژوئن یعنی حدود ۹ ماه پیش، فنلاند و سوئد یادداشتی را با 
ترکیه برای رسیدگی به نگرانی های امنیتی آنکارا امضا کردند 
و دیپلمات های ارشد و مقامات سه کشور از آن زمان جلسات 
مختلفی را برای بحث در مورد اجرای توافق سه جانبه برگزار 
کردند، اما مقامات ترکیه اعلام کردند که سوئد بر خلاف 
فنلاند نتوانسته به همه تعهدات خود به آنکارا برای مقابله 
با گروهای تروریستی کردی پای بند باشد و از این رو آنکار 

عضویت سوئد را برخلاف فنلاند تائید نکرده است.

ولادیمیرپوتین:

روابطروسیهوبلاروسگسترشمییابد
کوتــــاه

 ولادیمیر پوتین در پیام تبریک به مناسبت روز اتحاد 
روسیه و بلاروس خطاب به الکساندر لوکاشنکو گفت که 
روابط دو کشور به رغم تحریم های غرب، بیشتر از قبل 
توسعه می یابد. به گزارش فارس، رسانه های روسیه از پیام 
تبریک رئیس جمهور این کشور به همتای بلاروسی خود به 
مناسبت »روز اتحاد مردمان روسیه و بلاروس« خبر دادند. 
به گزارش خبرگزاری اسپوتنیک، ولادیمیر پوتین خطاب به 
الکساندر لوکاشنکو به تحریم های غرب اشاره و اعلام کرد، 
به رغم این تحریم ها روسیه و بلاروس به طور موثر در حال 
هماهنگی تلاش ها در عرصه بین المللی هستند. در پیام 
رئیس جمهور روسیه آمده است: »الکساندر گریگوریویچ 
عزیز، گرم ترین تبریک ما را به مناسبت روز اتحاد مردمان 
روسیه و بلاروس بپذیر... به رغم فشارهای تحریمی بی سابقه 
از خارج، ما به طور موثر تلاش ها را در عرصه بین المللی و 
در حوزه دفاعی هماهنگ و به طور موفق برنامه هایی را با 
هدف تقویت حاکمیت مالی، اقتصادی، علمی و فناوری 
بلاروس به طور نظام مند همکاری های سودمند متقابل را اجرا می کنیم.« ولادیمیر پوتین تاکید کرد که روسیه و 

گسترش می دهند. وی همچنین ابراز اطمینان کرد که 
شراکت بین مردم این دو کشور برادر در آینده رشد خواهد 
کرد. رئیس جمهور روسیه در پایان پیام تبریک خود به 
رئیس جمهور بلاروس، برای لوکاشنکو آرزوی سلامتی 
و موفقیت و برای شهروندان بلاروس شادی و رفاه کرد. 
پیام تبریک پوتین در شرایطی صادر شده که روابط روسیه 
و بلاروس طی سال های اخیر به رغم فشارهای آمریکا 
و متحدان اروپایی آن گسترش یافته و جنگ اوکراین 
تغییری در این روند ایجاد نکرده است. شنبه هفته گذشته 
بود که رئیس جمهور روسیه از برنامه این کشور برای استقرار 
تسلیحات اتمی تاکتیکی در بلاروس خبر داد؛ اقدامی 
که با واکنش منفی آمریکا و متحدانش در اتحادیه اروچا 
مواجه شد. به رغم واکنش های منفی کشورهای غربی، 
الکساندر لوکاشنکو و دیگر مقامات بلاروس ضمن حمایت از 
استقرار تسلیحات اتمی تاکتیکی روسیه تصریح کردند که 
این تسلیحات از بلاروس در برابر تهدیدات غرب حفاظت 

خواهد کرد.

کرهشمالی:
اوکراین به دنبال سلاح هسته ای است

 خواهر رهبر کره شمالی دولت اوکراین را به داشتن 
بلندپروازی برای دستیابی به تسلیحات هسته ای متهم کرد. به 
گزارش فارس، خبرگزاری وابسته به حکومت کره شمالی )کی.

سی.ان.ای( نوشت: »کیم یو جونگ«، خواهر رهبر کره شمالی، 
اوکراین را متهم کرد به اینکه برنامه دارد تا به تسلیحات هسته ای 
دست پیدا کند. به نوشته خبرگزاری »رویترز«، خواهر رهبر 
کره شمالی این اتهام را در واکنش به ثبت یک طومار اینترنتی 
در وبسایت دفتر ریاست جمهوری اوکراین با موضوع درخواست 
برای استقرار و تملک تسلیحات هسته ای توسط کی یف 
مطرح کرده است. این طومار تا کنون حدود ۱۰۰۰ امضا جمع 
کرده است. کیم یو جونگ گفت: این طومار را می توان یک 
دسیسه سیاسی دولت »ولودیمیر زلنسکی«، رئیس جمهور 
اوکراین دانست. پس از صحبت های »ولادیمیر پوتین«، درباره 
برنامه ریزی مسکو برای مستقر ساختن سلاح های هسته ای 
تاکتیکی در بلاروس، یک طومار عمومی نزد وبسایت دفتر 
ریاست جمهوری اوکراین ثبت شد که در آن میزبانی کردن از 
تسلیحات هسته ای توسط اوکراین درخواست شد. این طومار 
اینترنتی همچنین خواستار دستیابی اوکراین به تسلیحات 
هسته ای متعلق به خودش شد. این طومار برای آنکه پاسخ 
زلنسکی را دریافت کند نیازمند جمع آوری ۲۵۰۰۰ امضا است. 
مقام های کی یف تا کنون پاسخی به این طومار اینترنتی نداده اند. 
صحبت های خواهر رهبر کره شمالی در زمانی مطرح  شده که این 
کشور تلاش دارد تا روابط نزدیک تری با روسیه در ضمن ادامه 

تلاش های غرب برای منزوی کردن این دو کشور برقرار کند. 

 ۴۵۰ هزار نفر سقوط  نتانیاهو را 
فریاد زدند

 نیمی از جمعیت پایتخت رژیم صهیونیستی در تظاهرات 
برای سقوط نتانیاهو شرکت کردند و علیه طرح دستکاری قضائی 
او دست به اعتراض زدند. به گزارش مهر، پایگاه خبری عبری 
زبان واللا اعلام کرد که بیش از ۴۵۰ هزار نفر در مناطق مختلف 
اراضی اشغالی علیه کودتای قضایی نتانیاهو دست به تظاهرات 
زدند. منبع مذکور اشاره کرد که از آنجا که جمعیت کل شهر تل 
آویو، حدود ۴۳۶ هزار نفر است، حضور ۲۳۰ هزار نفر از ساکنان 
این شهر در تظاهرات علیه نتانیاهو به معنای آن است که بیش 
از نیمی از ساکنان تل آویو در این اعتراضات شرکت کرده اند. 
حضور ۴۵۰ هزار نفر از معترضان در سیزدهمین هفته اعتراضی 
باعث شده تا این هفته سرزمین های اشغالی شاهد یکی از 
بزرگترین اعتراضات خود باشد. براساس گزارش ها،  یائیر لاپید 
رهبر مخالفان نخست وزیر فعلی رژیم صهیونیستی در اعتراضات 
علیه نتانیاهو در کنار معترضان شرکت کرد. وی در سخنانی 
تاکید کرد که مخالفان نتانیاهو در آمادگی کامل قرار دارند و 
از میدان پا پس نمی کشند. هفته گذشته سازمان دهندگان 
اعتراضات در سرزمین های اشغالی اعلام کرده بودند که با وجود 
اعلام تصمیم نتانیاهو برای توقف طرح اصلاحات قضائی، آنها به 

او اعتماد ندارند.

علم الهدی،  حسین  امیر   
کارشناس سینما معتقد است: سینما 
هوای تازه می خواهد. علم الهدی 
»تصمیم  نوشت:  یادداشتی  در 
درستی بود که ادامه اکران چند فیلم 
پرفروش سال گذشته )بخارست 
۶۳ هزار بلیت، ملاقات خصوصی 
۴۶ هزار بلیت، خط استوا ۳۳ هزار 
بلیت،  چپ راست ۱۰ هزار بلیت  
و لوپتو ۱۳ هزار بلیت  و...( در سال 
جدید که در حدود ۱۷۵ هزار نفر را 
به سینماها کشاندند. پدیده فروش 
امسال بی شک »فسیل« است که 
به تنهایی از مجموع ۴۰۴ هزار نفر 
فیلم های جدید امسال ) فسیل، 
غریب۳۰ هزار بلیت عروس خیابان 
فرشته۲۹ هزار بلیت و بچه های 
طوفان تنها ۲۳۵ بلیت( توانسته 
است ۳۴۵ هزار نفر را در سینماها 
پذیرا باشد. مجموع فروش و تعداد 
بلیت فروخته شده در سال ۱۴۰۱ 
و ۱۴۰۲ را به همراه میانگین قیمت 
را  می توان شاهد گرفت.  بلیت 
۵۷۹۸۳۷  بلیت با ۳۰ میلیاردتومان 
 .۱۴۰۲ فروردین   ۹ تا  فروش 
۱۷ میلیارد  ۴۲۷۹۳۷  بلیت با 
تومان فروش تا ۹ فروردین ۱۴۰۱. 
میانگین قیمت بلیت سال ۱۴۰۱ 
حدود ۴۰ هزارتومان که امسال اگر 
کمی با سینما مهربان باشیم، سینما 
به حداقل سال  نسبت  می تواند 
گذشته که شاهد کاهش مخاطب 
۵۰ درصدی به نسبت سال قبل 
کرونا بودیم، رشد بهتری را داشته 
باشد. به هرحال سینما هوای تازه 
می خواهد و تنوع مضامین در اکران 
می تواند سینما بیش از سال ۱۴۰۱ 
رونق دهد. با نگاه سلبی سینما رونق 

پایدار نخواهد داشت.«

کاظمنوربخش:

 »سلمان« شخصیت تک بعدی طنز نیست
 کاظم نوربخش، بازیگر نقش »سلمان« در سریال »نون.

خ۴« تاکید کرد که حال وب مردم ایران برایشان از هر 
چیزی مهمتر و ارزشمندتر است و هر کاری می کنند تا به 
حال خوب مردم کمک کنند. این بازیگر درباره شخصیت 
»سلمان« و تغییرات این کاراکتر در فصل جدید، معتقد 
است: »سلمان« شخصیت تک بعدی و صرفا طنز نیست 
که مخاطب را بخنداند. تمام تلاشم این بود که همه 
ابعاد شخصیتی سلمان را به مخاطب القاء کنم و این 
سخت ترین کارم بود. سریال »نون.خ۴« به کارگردانی 
سعید آقاخانی و تهیه کنندگی مهدی فرجی هر شب به 
جز پنجشنبه و جمعه ساعت ۲۲ و ۱۵ دقیقه از شبکه یک 
سیما پخش می شود. کاظم نوربخش در گفت وگویی با 
»ایسنا« درباره تغییرات کاراکتر سلمان در فصل جدید، 
دلیل اقبال »نون.خ« در بین مردم و شرایط دشواری 
که بر ساخت سری چهارم این مجموعه طنز حاکم بود، 
صحبت کرد. بازیگر »نون.خ« اظهارکرد: بله در چنین 
شرایطی کارکردن واقعا برای ما سخت بود؛ به خصوص 
قرار باشد کاری که انجام می دهیم طنز هم باشد. چون 
در کارهای طنز نیاز به یک طنازی و لطافت داریم و باید 
دغدغه نداشته باشیم. روحت آرام باشد، آرامش داشته 
باشی و اگر اینها نباشد مطمئنا کار دچار مشکل خواهد 
شد و دشوار است. او تاکید کرد: تمام هدفمان این است 
که مردم ایران حال دلشان خوب باشد و ما هم بتوانیم به 
نوبه خودمان به بهبود وضعیت روحی شان کمک کنیم. 
نوربخش گفت:  هیچ چیزی به اندازه حال خوب مردم 
نمی تواند حال ما را خوب کند. اگر این اتفاق بیفتد ما به 
اهداف و خواسته هایمان رسیده ایم، در غیر این صورت هر 
کاری کنیم شکست محسوب می شود. امیدواریم همیشه 
دل مردم ما شاد و تنشان سلامت باشد تا ما هم بتوانیم به 
آنها خدمت کنیم. بازیگر نقش »سلمان« همچنین بیان 
داشت: سلمان یکی از شخصیت های اصلی داستان است 
و در هر فصل دچار یکسری فراز و نشیب های جدیدی 
می شود. من تمام سعی ام را کردم تا همه ابعاد کاراکتر 
سلمان را اول خودم بشناسم و بعد شخصیتش را کامل 
به مخاطب معرفی کنم تا بتوانم با بیننده ارتباط برقرار 
کنم. یعنی سلمان یک شخصیت تک بعدی که جنبه طنز 
داشته باشد سلمان جاهایی احساس می کند باید کمک 
کند و برای مردم شهرش حرکتی بزند. وی با بیان اینکه 
خودش کاراکتر سلمان را بسیار دوست دارد، ادامه داد: 
سلمان یک شخصیت سطحی نیست که فقط جهت ایجاد 
طنز در »نون.خ« بازی کند. من دوست داشتم همه ابعاد 
شخصیت سلمان را بشناسم و به مخاطب معرفی کنم تا 
همه احساسش را به مخاطب القا کند و این بزرگترین و 

سخت ترین کار من است. 

 روسیه اعلام کرده است که در دوران ریاست شورای 
امنیت سازمان ملل به عنوان یک میانجی صادق عمل کند. 
به گزارش مهر به نقل از تاس، »دیمیتری پولیانسکی«، 
معاون اول نماینده دائم روسیه در سازمان ملل اظهار کرد: 
»روسیه در دوران ریاست خود در شورای امنیت سازمان 
ملل به عنوان یک واسطه صادق و بی طرف عمل خواهد 
کرد و تلاش ها برای تحریک روسیه محکوم به شکست 
است.« پولیانسکی خاطرنشان کرد: »با ریاست روسیه 
بر شورای امنیت، همه دشمنان ما شرمنده شدند.« وی 
خاطرنشان کرد که »قوانین بین المللی حقوق و رویه ای 
که طی دهه ها تدوین شده اند، به جای نظم مبتنی بر قاعده 
غرب، در واقع در سازمان ملل اعمال می شود.« این دیپلمات 

روسی تاکید کرد: »مانند یک رئیس جمهور به عنوان یک 
میانجی صادق عمل خواهیم کرد و برخلاف شرکای غربی 
سابق خود، ما در عرصه بین المللی عادلانه بازی می کنیم 
و استانداردهای دوگانه را ترویج نمی کنیم.« پیش از این، 
کمپینی در رسانه های آمریکایی علیه ریاست روسیه در 
شورای امنیت منتشر شده بود. روسیه از روز شنبه به مدت 
یکماه، ریاست دوره ای شورای امنیت را به عهده گرفت. قرار 
است در جریان ریاست روسیه بر شورای امنیت، در خصوص 
مخاطرات صادرات سلاح و درگیری ها در خاورمیانه رایزنی 
شود. همچنین پیش بینی می شود سرگئی لاوروف، وزیر 
خارجه روسیه ریاست برخی جلسات شورای امنیت را 
برعهده بگیرد. پیش از این نماینده دائم روسیه در سازمان 

ملل اعلام کرده بود که قرار نیست نشست هایی در خصوص 
اوکراین طی ماه آوریل برگزار شود اما ممکن است برخی 
جلسات در این خصوص برگزار شود. در تاریخ ۶ آوریل قرار 
است یک نشست غیر رسمی در خصوص بیرون آوردن 
کودکان از منطقه عملیات نظامی روسیه در اوکراین 
برگزار شود. همچنین در تاریخ ۱۰ آوریل یک نشست در 
خصوص مخاطرات نقض توافقنامه های صادرات موادی که 
استفاده های نظامی دارند برگزار خواهد شد. این در حالیست 
که سخنگوی کاخ سفید در پاسخ به درخواست های مکرر 
مسئولان اوکراین برای ممانعت از ریاست روسیه بر شورای 
امنیت سازمان ملل گفت که آمریکا امکان انجام این کار را 
ندارد. رسانه های غربی درحالی گزارش دادند که روسیه 
ریاست شورای امنیت سازمان ملل را بر عهده گرفته است 
که اوکراین از اعضا خواسته بود تا مانع از این حرکت شوند. 
همچنین کاخ سفید از روسیه خواسته است تا همزمان با 

ریاست بر شورای امنیت، »حرفه ای رفتار کند.«


